
Protokół IX Posiedzenia

Wydziałowej Rady Studentów Collegium Medicum

Uniwersytetu Zielonogórskiego

- kadencji 2022/2023–

15.11.2024r., Godzina 20:00 

Online

Otworzenie obrad
Obrady  otworzył  Przewodniczący  III  kadencji  Wydziałowej  Rady  Studentów  Collegium 

Medicum - Jacek Stelmaszczyk. W posiedzeniu wzięło udział 7 z 9 uprawnionych członków:

1. Jacek Stelmaszczyk 

2. Justyna Hallala 

3. Anna Nicałek 

4. Izabella Cholewińska 

5. Jan Nicikowski 

6. Natalia Torz 

7. Michał Dąbrowski 

Osoba kontaktowa
Imię i nazwisko: Jacek Stelmaszczyk
E-mail: ste7maszczyk.jacek@gmail.com
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1) Przywitanie.

Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum, przywitał uczestników oraz przedstawił 

plan posiedzenia.

Plan Posiedzenia
1) Przywitanie.
2) Przyjęcie planu posiedzenia.
3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia.
4) Głosowanie ws. przedstawiciela studentów w Wydziałowej Radzie ds. Kształcenia na 

Wydziale Lekarskim i Nauk o Zdrowiu. 
5) Uczestniczenie członków Rady Medyków w pracach Komisji ds. Kół Naukowych i 

Organizacji Studenckich PS UZ.
6) Ankieta w sprawie wyposażenia pomieszczenia socjalnego przy szatniach w Szpitalu.
7) Komisja ds. Nauki i Rozwoju w obrębie Rady Medyków- aktualizacja.
8) Szkolenia biblioteczne.
9) Uwzględnienie leczenia żywieniem w toku studiów na kierunku lekarskim.
10)  III Studenckie Laury Medyka.
11)  Wybory do Samorządu Studenckiego.
12)  White Coat Party- podsumowanie.
13)  Zakładka Rady Medyków na stronie CM- podsumowanie.
14)  Wolne wnioski.
15)  Ustalenie kolejnego terminu spotkania.
16)  Zakończenie obrad.

2) Przyjęcie planu posiedzenia (20:05).

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. W głosowaniu jawnym za przyjęciem oddano:   
7 głosów za; 0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się.

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu IX Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023
Za Przeciw Wstrzymane Łącznie
7 0 0 7
Wniosek Plan posiedzenia został przyjęty. 

Rozpoczęcie Posiedzenia o 20:05

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z VIII Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023.
Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania z VIII Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 
2022/2023
Za Przeciw Wstrzymane Łącznie
7 0 0 7
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Wniosek Sprawozdanie z VIII Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 
zostało przyjęte. 

4) Głosowanie ws. przedstawiciela studentów w Wydziałowej Radzie ds. Kształcenia na 
Wydziale Lekarskim i Nauk o Zdrowiu.
a. Głosowanie nad opiniowaniem kandydatury odbyło się pomiędzy 20:08, a 20:09. 
Głosowanie tajne odbyło się za pomocą systemu anonimowych ankiet wykorzystujących 
platformę „formularze google”.

Głosowanie tajne nr 1: Opiniowanie kandydatury Jacka Stelmaszczyka na przedstawiciela 
studentów w Wydziałowej Radzie ds. Kształcenia na Wydziale Lekarskim i Nauk o 
Zdrowiu
Za Przeciw Wstrzymane Łącznie
7 0 0 7
Wniosek Rada pozytywnie zaopiniowała kandydaturę.

5) Uczestniczenie członków Rady Medyków w pracach Komisji ds. Kół Naukowych i 
Organizacji Studenckich PS UZ.

a. Jacek Stelmaszczyk przedstawił aktualne ustalenia w sprawie- ze wstępnych rozmów z 
obecnym przewodniczącym PS nie ma żadnej przeszkody, by przedstawiciel WRS działał 
w obrębie tej komisji. Ze względu na nadchodzące wybory do organów Samorządu 
studenckiego należy poczekać na ich wyniki, nowe kadencje i wtedy zgłosić się z tą 
inicjatywą do nowego składu Parlamentu Studenckiego.

6) Ankieta w sprawie wyposażenia pomieszczenia socjalnego przy szatniach w Szpitalu.
a. Natalia Torz omówiła najczęściej zgłaszane potrzeby przez studentów, m.in.: automat z 

napojami, jedzeniem/ zdrowymi przekąskami oraz dostęp do czajnika. 

7) Komisja ds. Nauki i Rozwoju w obrębie Rady Medyków- aktualizacja.
a. Jacek  Stelmaszczyk  poprosił  Jana  Nicikowskiego  o  przedstawienie  bieżących  działań 

Komisji. Jan Nicikowski przekazał aktualne inicjatywy, są to m.in.: stworzenie kalendarza 
wydarzeń naukowych i konferencji dla studentów CM- Jacek Stelmaszczyk zaproponował 
dodanie kalendarza oraz informacji  o SKN-ach w zakładce Rady Medyków. Następną 
inicjatywą  jest  współpraca  z  Parlamentem  Studenckim  w  stworzeniu  szkoleń  dla 
przewodniczących SKN-ów w sprawie pisania wniosków o dofinansowania. Kolejnym 
punktem jest lobbowanie dostępu do podręczników i innych materiałów bibliotecznych w 
wersji elektronicznej, takich jak Libra.

b. Dodatkowo Jan Nicikowski wspomniał,  że warto stworzyć wspólną konwersację Rady 
Medyków z przewodniczącymi SKN-ów w obrębie CM, dzięki czemu zostanie znacznie 
ułatwiony i przyśpieszona wymiana informacji.

c. Justyna  Hallala  dodała  propozycję  przygotowania  informacji  dotyczących  działania  i 
obsługi  kół  naukowych na stronie Rady Medyków. Jacek Stelmaszczyk zaproponował 
zebranie  takich  informacji  w  zakładce  Działalność  Naukowa  Studentów.

8) Szkolenia biblioteczne.
a. Jan  Nicikowski  zaproponował  przygotowanie  przez  Komisję  ds.  Nauki  i  Rozwoju 

poradnika dla studentów dotyczącego korzystania z elektronicznych zasobów. Poradnik w 
szczególności byłby przygotowany z myślą o studentach I i II stopnia przygotowujących 
się do pisania prac licencjackich oraz magisterskich. 
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b. Jacek Stelmaszczyk dodał, że czasem Biblioteka Uniwersytecka organizuje szkolenia z 
obsługi platform- najbliższe (28-29 listopada) dotyczące korzystania z narzędzia EBSCO. 
Ze względu na wczesne godziny szkolenia (mogące kolidować z zajęciami na studiach), 
Jacek Stelmaszczyk zaproponował zgłoszenie propozycji przeprowadzenia takich szkoleń 
w przerwie semestralnej.

9) Uwzględnienie leczenia żywieniem w toku studiów na kierunku lekarskim.
a. Jan  Nicikowski  wspomniał,  że  firma  Nutricia  wprowadziła  już  na  kilku  uczelniach 

medycznych program pilotażowy Kierunek- żywienie medyczne, który bardzo dobrze się 
przyjął- co jest ważną zmianą, bo lekarze często nie mają aktualnej wiedzy dotyczącej 
prawidłowego żywienia lub umiejętności, jak te informacje zastosować w praktyce. 

b. W ostatnim tygodniu listopada odbędzie się spotkanie władz CM oraz przedstawicieli 
studentów z przedstawicielami firmy Nutricia.

10)  III Studenckie Laury Medyka.
a. Jacek Stelmaszczyk z  Izabellą  Cholewińską ustalili,  że  terminarz  wydarzenia  zostanie 

przesunięty jak w ubiegłym roku, ze względu na czas, który wymaga przeprowadzenie 
inicjatywy oraz nakładanie się z okresem bożonarodzeniowym. Z tego względu inicjatywą 
zajmie  się  kolejna  kadencja  RM  w  przyszłym  roku  kalendarzowym.  

11) Wybory do Samorządu Studenckiego.
a. Jacek Stelmaszczyk zrecenzował, że najpewniej uda się zebrać pełny skład Rady- zgłosiło 

się  18  kandydatów,  dzięki  czemu  będzie  można  przeprowadzić  więcej  inicjatyw. 
Przewodniczący  podziękował  zebranym za  wspólną  pracę  w ramach Rady Medyków.

12) White Coat Party- podsumowanie.
a. Jacek  Stelmaszczyk  zapytał  zebranych,  czy  mają  jakieś  uwagi,  komentarze  co  warto  

zrobić  w  przyszłym  roku  na  podstawie  tegorocznych  doświadczeń.  Anna  Nicałek 
przedstawiła, że przyda się wcześniejsze zebranie zespołu, w którym wyznaczone osoby 
zajmą się konkretnymi zadaniami, pomocą w organizacji wydarzenia. Dodatkowo warto 
wcześniej ustalić ilość dostępnych nagród i przemyśleć oraz przygotować krótkie zabawy, 
konkursy do przeprowadzenia podczas imprezy.

b. Jacek  Stelmaszczyk  przekazał,  że  otrzymał  pozytywny  odzew  ze  strony  studentów 
dotyczących  miejsca  wydarzenia  oraz  przebiegu  imprezy.  Dodatkowo  sprawdził  się 
pomysł z opaskami do sprawdzenia, ile osób z poszczególnych kierunków wzięło udział w 
wydarzeniu.

13) Zakładka Rady Medyków na stronie CM- podsumowanie.
a. Jacek Stelmaszczyk omówił aktualny wygląd anonimowej ankiety dotyczącej oceny zajęć 

oraz ich prowadzących z podziałem na kierunki studiów. Prawdopodobnie ankiety będą 
dostępne  cały  czas.  Anna  Nicałek  zaproponowała  wprowadzenie  możliwości 
wyszukiwania nazw przedmiotów oraz prowadzących z listy przy użyciu klawiszy- co 
ułatwi  późniejsze  zestawienie  wyników  w  poszczególnych  kategoriach;  w  przypadku 
prowadzącego  
lub przedmiotu nieujętego na liście, można by zostawić możliwość ręcznego uzupełnienia 
tych pól przez studenta.
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b. Jacek Stelmaszczyk wstępnie kontaktował się z panią Angelą Piastą w celu omówienia 
dodania listy kół na stronie. Poprosił o dodanie odniesienia do systemu usterka, dzięki 
któremu  studenci  mogą  zgłaszać  problemy  z  salami  i  innymi  miejscami  na  uczelni.

14) Wolne wnioski.
a. Jacek  Stelmaszczyk  przedstawił  wstępnie  otrzymane  informacje  dot.  możliwości 

współpracy z okazji  polskiej  prezydencji  w Radzie UE. Więcej  informacji  postara się 
uzyskać w przyszłym tygodniu. Poprosił zebranych o zgłoszenie pytań, które nasuną się 
po przejrzeniu strony organizatora.

b. Anna  Nicałek  zaproponowała  wypracowanie  rozwiązania  zgłaszania  problemów  z 
szafkami w Szpitalu Uniwersyteckim- np. problemy z zaciętym, uszkodzonym zamkiem 
lub zajęcie dostępnej w systemie szafki przez inną osobę.

15) Ustalenie kolejnego terminu spotkania.
a.   Z  powodu nadchodzącego końca obecnej  kadencji  Rady Medyków,  kolejne  spotkanie 
zostanie ustalone przez skład nowej kadencji.

Nie zgłoszono więcej wniosków. 

Obrady zakończyły się o godzinie 21:15

Protokół sporządziła Anna Nicałek.

Osoba kontaktowa
Imię i nazwisko: Jacek Stelmaszczyk
E-mail: ste7maszczyk.jacek@gmail.com

mailto:ste7maszczyk.jacek@gmail.com

	Otworzenie obrad
	Plan Posiedzenia
	Rozpoczęcie Posiedzenia o 20:05

